
 

 

 

Kontaktcenter ∙ Postadress 251 89 Helsingborg ∙ 042-10 50 00 ∙ kontaktcenter@helsingborg.se helsingborg.se 

Vård- och omsorgsförvaltningen 

Minnesanteckning Sida 

Förvaltningsledningsgruppsmöte 1 (3) 

Sammankallande 

Omsorgsdirektören 

Sekreterare Mötesdatum Klockslag 

Ingrid Nyman 2023-02-27 9-16 

Närvarande: 

Annika Andersson (AA), Daniela Fernandez (DF), Katarina Lückander (KL), Marcus Madsen (MM), Martina 

Elofsson (ME), Mikael Mannsdorff Håkansson (MMH), Sandra Bengtsson (SB), Marie Strömberg (MS), 

Sara Månsson (SM), Tina Olofsson (TO), Jeccica Linde (JL), Ingrid Nyman (IN) 

Frånvarande: 

Eric Semb (ES) 

Gäster: 

Henrik Frindberg och Jens Gille, Miljöförvaltningen under punkt Helsingborg klimatneutralt 2030. 
 

 

Rubrik Anteckning Åtgärd/Beslut Ansvarig 

Incheckning    

Uppföljning tilldelade 
beslut 

Tre beslut aktuella för 
uppföljning 

Två åtgärdade och avslutas. 
Ett pågår och är under avslut. 

Alla 

Tema 
verksamhetsdialog – 
fokus 
Kompetensförsörjning 

Reflektion kring Vad är det vi 
vill ha uppnått 31 december 
2023. 
Identifierar Medvind och 
Motvinds faktorer. 
Prioriterar Medvind och 
Motvinds faktorer. 
Identifierar Fortsätta göra 
eller sluta göra, Börja göra nu, 
Göra längre fram. 
Hur tar vi detta framåt? 
 
 
Reflektion över hur ha 
verksamhetsdialog i FLG 
framöver. 

Annika dokumenterat i särskilt 
dokument 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fundera och ta upp på nästa 
FLG. 
 
Använda stadens dokument, 
utifrån prioriterat område få 
frågor att fundera själva inför 
dialogen och därigenom va 
förberedda. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alla 
 
 
Alla 

Fem nycklar till en 
språkutvecklande 
arbetsplats. 

Utbildning för 
omvårdnadsnära chefer för att 
få en djupare förståelse om 
språkombud. Är en sex 

Beslutas att 
verksamhetscheferna tar med 
underlaget till sina resp 

Alla VC 
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Rubrik Anteckning Åtgärd/Beslut Ansvarig 

timmars utbildning, fördelat 
på två dagar. Svårigheter få 
fram dessa utbildningar så om 
FLG anser att alla chefer ska gå 
får HR arbeta för att få fram 
utbildningar. 

enhetschefer för dialog och tas 
upp som beslut på nästa FLG. 

Helsingborg ska vara 
en stad med hög 
livskvalitet som siktar 
på klimatneutralitet 
2030 – hur kan vi på 
VOF bidra till att vi 
når målsättningen 

Henrik Frindberg och Jens 
Gille, Miljöförvaltningen 
deltar. Information om 1,5 % 
målet i världen, stadens Klimat 
och energiplanen 2018-2024, 
utsläpp växthusgaser och 
utsläppsminskning 
Helsingborg,  
Presenterar ett förslag 
avseende arbetet med KN2030  
med innovationsarbetet som 
modell. Alla förvaltningar 
behöver räkna och bli 
utbildade på samma sätt.  

FLG positiva till förslaget.  
Behöver få tips om konkreta 
åtgärder tex använda Tena 
identify för att minska 
användningen av 
inkontinensskydd vilket 
minskar miljöpåverkan.  
 

Alla 

Dialog med Vergenta 
inför chefsmöte 3 
mars 

Redovisar utifrån intervjuer 
med FLG. 
Presenterar programmet för 
workshop på chefsdagen 3 
mars. Ska fokusera på 
vägledande principer och 
organisation. 
 

Dialog kring gruppindelning 
under förmiddagen. 

AA 

Chefsnytt- processen Daniela informerar om 
nuvarande process. 
Hur ska vi arbeta framåt? 
 

Avdelningarna fortsätter med 
redaktionsråd. 
När verksamhetschefer, 
myndighetschef och 
omsorgsdirektör vill ha in 
något till chefsnytt så skickar 
de till Daniela som är deras 
redaktionsråd. 

DF 

Politik Annika informerar: 
Ordförande undrar om vi har 
några inspel avseende mål och 
inriktning för 2024. 
Beslutsunderlag till nämnden 
utifrån extern utredning kring 
MatOmsorgen. 
 
Digitala inköp, vad kostar det 
att säga upp avtalet med 
Mathem i förväg undrar (MP)? 

 
FLG instämmer med Annika 
om att inte ha några mål 
 
Rickard kallar till möte, från 
VO1 representerar Jenny 
Håkansson. 
 
Katarina och Rickard tittar på 
det 
 

AA 
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Rubrik Anteckning Åtgärd/Beslut Ansvarig 

Ev ska en dragning om Nära 
vård ske på nästa nämnd 
 
 

Annika återkommer med inf 
efter ordförande beredningen 

Status M365 Jeccica informerar:  
Ser ingen förflyttning sen 
införandet av 
tvåfaktorsinloggning. Alldeles 
för få som inte har aktiverat 
detta. Därför skjuts projektet 
framåt och flytt av kalender 
och mejl till molnet. 
 
SDK - Säker digital 
kommunikation 
 
Använd T-dialog för säkra 
meddelanden 

Kommer bli en 
chefsuppföljning, får ut 
underlag till det 
 
Det är respektive chefs 
ansvara för att säkerställa att 
medarbetarna har aktivierat 
tvåfaktorsinloggning. 
 
 
 
 
Finns produktionsmiljö 

Alla 

Statsbidrag VFU HSL- 
behov och möjligheter 

Se bilaga. Kan användas för att 
öka antalet VFU platser Är det 
rimligt och möjligt?  

VC tar tillbaka till HSL Ec för 
dialog om vi ska ansöka om 
det. Tillbaka till FLG nästa 
möte för beslut. 

VC 

Återkoppling ansökan 
Återhämtningsbonus 

Martina skrivit ansökan. En 
del önskemål kom in försent 
och kom därför inte med i 
ansökan. 

Väntar på beslut om vi får 
detta. 

 

Effektiva kommuner Rickard informerar att 
Svenska näringsliv har gett 
Ensolution ett uppdrag för att 
se vad som gör kommuner 
kostnadseffektiva. 

De kommer att intervjua 
Annika, Sandra och Eric utifrån 
äldreomsorg 

RN 

Peer support Samordningsförbundet undrar 
om vi vill vara med i ett 
projekt att anställa brukare, 
ökar brukarinflytande. SOF 
och psykiatrin är med. 

FLG beslutar att VOF deltar. 
Eva Fallgren får uppdraget att 
se hur detta kan samordnas 
med övrig psykisk hälsa. 

MS IN 

Delegeringsordning Katarina informerar att 
översyn sker tillsammans med 
myndighetens jurist 

 KL 

Resa till Västerås i 
april 

 Var och en tar kontakt med 
Mia Larsson för bokning av 
resa 

AA 

Till chefsnytt  Uppföljningar om uppföljning 
av tvåfaktorsinloggning. 

JL 

Utcheckning    
 


